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Woorden op –ig, –lijk of –ing Spelling

Je hoort [ug] of [ugge] aan het eind van een woord. Je schrijft vaak –ig of –ige.

Je hoort:  Je schrijft:

jarug of jarugge jarig of jarige

Hoor je een korte klinker (a, e, o, i of u)? 

Schrijf dan twee dezelfde medeklinkers.

grap - grappig - grappige

Woorden op –ig of –ige
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Kijk maar eens naar deze voorbeelden

vrolijk
eerlijk
lelijk
moeilijk
dadelijk

jarig
aardig
handig
rustig
gelukkig

ring
ding
splitsing
tekening
afbeelding

Je hoort [luk] of [lukke] aan het eind van een woord. Je schrijft vaak –lijk of –lijke.

Je hoort:   Je schrijft:
vroluk of vrolukke  vrolijk of vrolijke

Woorden op –lijk of –lijke

Je hoort de klank [ing] aan het eind 

van een woord. Je schrijft –ing.

Je hoort: Je schrijft:

koning  koning

Woorden op –ing

–ig, –lijk en –ing zijn vaste stukjes.Woorden eindigen vaak op vaste stukjes.Je schrijft ze altijd hetzelfde.

Onthouden!


